
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

             ’s-Hertogenbosch, 23 juni 2015 

Schriftelijke vragen artikel 33 RvO m.b.t. plannen OMO 

 

Geachte College, 
 
Met verbazing heeft GroenLinks kennis genomen van de berichtgeving in het Brabants 
Dagblad van donderdag 23 juni 2016 over de plannen van OMO rondom het VMBO en 
enkele scholen voor middelbaar onderwijs in onze gemeente. Opnieuw heeft de krant 
plannen die nog niet zijn afgerond en nog niet zijn gecommuniceerd met raad of 

betrokkenen weten te achterhalen en gepubliceerd. 
 

Volgens het Brabants Dagblad zijn er plannen om de Bossche Vakschool een plaats te geven 
aan de Rompertsebaan en het daar gevestigde Jeroen Bosch College samen met het 
Rodenborch in te laten trekken in twee nieuw te bouwen gebouwen op de Groote Wielen.   
 
Het artikel brengt GroenLinks tot de volgende vragen: 

 
1. Wethouder Logister geeft in een reactie aan dat de onderwijsvisie voor het VMBO 

leidend moet blijven. Ook GroenLinks is deze mening toegedaan. Is volgens het 
college de visie voor het VMBO uit 2013 (waarin zowel horizontale als verticale 
doorstroommogelijkheden centraal staan), die als basis lag onder het raadsbesluit 
van dat jaar, in deze plannen volgens het college nog uitvoerbaar? 
 

2. Een belangrijke reden om te kiezen voor het campusmodel was het makkelijk 
wisselen van richting en niveau door leerlingen zonder van school te hoeven 
wisselen. Dit wordt blijkbaar losgelaten in de nieuwe plannen. Wat zijn de 
overwegingen van het college daarbij?  

 
Als onderdeel van het raadsbesluit in 2013 werd het Cementrum door de gemeente 

aangekocht. In de uitgelekte plannen komt er geen campus maar mogelijk nieuwbouw voor 
de Bossche Vakschool aan de Rompertsebaan op de locatie van het Jeroen Bosch College. 

Over het Cementrum wordt door het Brabants Dagblad niet geschreven. 
 

3. Is het Cementrum nog onderdeel van de plannen? Zo nee, wat is het college van plan 
met het Cementrum? 
 

4. Bent u het met GroenLinks eens dat er bij de nieuwe plannen uitgegaan moet 
worden een volledige financiering door OMO, als gevolg van de doordecentralisatie?  

 
namens de fractie van GroenLinks, 
Patrick Leenders 


